
Eesti Mootorrattaspordi Föderatsioon (EMF) nõukogu koosoleku protokoll 

 

Aeg: 15.01.2014 algusega 13:00 

Koht: EMF kontor, Pärnu mnt 139E/11, Tallinn 

Osalejad: EMF Nõukogu: Raul Koov, Jorma Arukase, Marken Murumaa, Anti Kala, Kert Pääbo 

Kutsutud: EMF juhatuse liige/peasekretär Martin Arumäe, EMF spordidirektor Tõnu Seil 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. EMF nõukogu esimehe, aseesimehe ja komisjonidesse jaotamise valimised  

2. EMF eelarve tutvustus 2024 

3. Avaliku sektori seadusandluse mõjud EMF-le 

4. Muud küsimused: 

- Alakomisjonide teavitamine  

- EMF poolsed vastused pöördumistele 

- Balti MV-de korraldamise üldtingimused 

 

Koosoleku juhataja PKP. 1 Martin Arumäe, alates PKP. 2 Raul Koov. Koosoleku protokollija Tõnu Seil  

 

PKP 1. EMF nõukogu esimehe, aseesimehe ja komisjonidesse jaotamise valimised  

M. Arumäe selgitas nõukogule, et EMF Põhikirja järgi valib nõukogu enda hulgast nii esimehe kui ka 

aseesimehe. Nõukogus toimus arutelu ja kandidaatide esitamine. Samuti arutati nõukogu liikmete 

esindatust EMF komisjonides. Lisaks otsustas EMF nõukogu uuesti kohtuda veebruaris, aeg on 

täpsustamisel. Lepiti kokku, et esimehe või aseesimehe äraolekul asendavad ja abistavad teised EMF 

nõukogu liikmed. Kokkulepitud ja otsustatud Informatsioon pannakse üles EMF kodulehele ja 

saadetakse infomeiliga liikmesklubidele. 

Otsused:  

1. EMF nõukogu esimeheks valiti Raul Koov ja aseesimeheks Kert Pääbo. Otsuste poolt olid kõik 

nõukogu liikmed.  

2. EMF nõukogu liikmete esindatus komisjonides: 

Raul Koov – ringraja komisjon, safety komisjon 

Jorma Arukase – krossikomisjon, mootorkelgu komisjon   

Marken Murumaa – enduro komisjon, e-bike komisjon 

Kert Pääbo – triali komisjon, speedway komisjon 

Anti Kala – mäkketõusu komisjon, supermoto komisjon 

 



PKP 2. EMF eelarve tutvustus 2024 

M. Arumäe andis nõukogule ülevaate EMF majanduslikust seisust, 2023.a. eelarvelisest seisust ja 

2024.a. eelarve plaanist. Toimus arutelu EMF eelarve kvartaalse jälgimise üle. Nõukogu pidas seda 

vajalikuks. M. Arumäe andis nõukogule ülevaate EMF 2024 aasta püsikuludest, kindlustustest, 

litsentsidest (EMF, FIM), koolituskuludest, kontori, - panga jm kuludest seoses EMV-de korraldusega, 

rahvusvahelistel tiitlivõistlustel osalemisega jne. Nõukogus toimus arutelu EMF tulude-kulude osas, 

litsentsimüükidest ja nende kajastamisest, kontorikuludest, kindlustustest, ajavõtubussist jne. 

Nõukogu arutas EMF eelarve kulude ja tulude alade kaupa planeerimist ning EMF majandusaasta 

periodiseerimise küsimust. Arutelu toimus nii hetkel keerulisest üldisest majandusolukorrast, toetajate 

leidmisest kui ka seadusandlusest ja EMF kulude kärpimisest eelarve tasakaalus püsimiseks.  

Otsused: esitatud informatsioon ja arutelu võeti teadmiseks 

 

PKP. 3 Avaliku sektori seadusandluse mõjud EMF-le 

M. Arumäe ja T. Seil selgitasid nõukogule hetkel Riigikogus olevate ja EMF-i puudutavate 

seaduseelnõude sisu ja mõju mootorrattaspordile. Nõukogu arutas esitatud informatsiooni põhiselt nii 

mootorsõidukimaksu kui ka Spordiseaduse muudatustega seonduvaid asjaolusid seoses föderatsiooni 

huvidega. Hetkel Riigikogus menetlusprotsessi ootel olevas Spordiseaduses on EMF-i jaoks muude 

ettepanekute kõrval eesmärgiks tagada spordivõistlustest osasaajate julgeolek, turvalisus ja 

kvaliteetne teenindus ning korraldajatele võimalikult lihtne loa taotlemise protsess. 

Otsused: EMF nõukogu otsustas, et tuleb liikmeskonnale uuesti edastada mootorsõidukimaksu 

seaduseelnõust tulenevad maksumäärad hetke seisuga. Spordiseaduse uute ettepanekute jõustumise 

osas on EMF ootaval seisukohal selle Riigikogus menetlemise ja tähtaegade osas..  

 

PKP 4. Muud küsimused 

- Alakomisjonide teavitamine  

- EMF poolsed vastused pöördumistele 

- Balti MV-de korraldamise üldtingimused 

 

Nõukogus toimus arutelu EMF-i tegevusi oluliselt puudutavate sündmuste ja asjaolude teavitamisest 

alakomisjonidele. Arutati ka liikmeskonna olulistest teemadest teavitamise protsessi osas. Nõukogu 

arutas samuti liikmesklubide harrastajate ja treenerite kvalifikatsiooni tõstmise küsimusi, et 

spordiregistrile edastada adekvaatseid andmeid. Nõukogu arutas motomatkajate klubi staatust ja 

olulisust EMF liikmeskonnas, samuti sporditulemuste kajastamist, tihedamat infoliikumist klubidele ja 

alade üleselt, võistlustele registreerimisprotseduuri ning EMF põhikirja muudatuste vajadust. R. Koov 

tõi välja Balti MV-de korraldamise küsimused, kus alade kaupa on see erinev. Rõhutati Eesti, Läti, Leedu 

ühiseid Balti MV-de ratsionaalseid korraldusküsimusi. Nõukogu arutas ka EMF hooaja lõpetamistega 

seonduvaid üritusi ja EMF lõpetamise galat.  

Otsused: muude küsimuste all toimunud arutelu võeti teadmiseks. EMF Põhikirja muudatuste osas 

on kavas EMF liikmesklubidele esitada muudatusettepanekud hiljemalt 2024.a. mais 

 

Koosoleku lõpp 17:00 


